
ZÁPISNICA 

Z verejného zasadnutia zastupiteľstva obce Pavčina Lehota, ktoré sa konalo 18.02.2016 

V Pavčinej Lehote 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Zoznámenie sa so zápisom do kroniky 

3. Schválenie zmluvy pre obstarávanie a vyhotovenie Doplnku č.4 ÚP obce 

4. Prejednanie a schválenie Programu rozvoja obce 

5. Voľba prísediaceho sudcu pre Okresný súd v Liptovskom Mikuláši 

6. Rôzne 

7. Uznesenie 

8. Záver 

 

Rokovanie  

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Pavčina Lehota Miroslav Ščasný. 

Privítal prítomných a skonštatoval, že zasadnutie je uznášania schopné. Prečítal návrh programu, ktorý 
rozposlal poslancom a nikto z prítomných nemal k návrhu programu pripomienky a ten sa schválil. 

Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Radka Kureková. 

K bodu 2/ 

Mgr. Hana Staroňová oboznámila prítomných so zápisom do obecnej kroniky za roky 2011 – 2012. 
Poslanci jej zápis odobrili a uznali ho za vecný a obsahovo  dostatočný. 

K bodu 3/ 

Starosta oboznámil prítomných s prebehnutým výberom na zhotoviteľa Doplnku  ÚPo. Z troch ponúk bol 
vybraný jeden kandidát a to: Ateliér GAM – ponúknutá cena 5700 €. Ostatní kandidáti: Ing. Zuzana 
Ištoková 7000 €, Ing. Arch. Monika Tilková 5800 €. 

Túto zmluvu zastupiteľstvo schválilo. 

K bodu 4/ 

Starosta vyzval prítomných, aby sa vyjadrili k návrhu Programu rozvoja obce, ktorý im odoslal na 
preštudovanie a pripomienkovanie.  

Ing. Hajkovský, Mgr. Tomáňová, Mgr. Kureková – pripomienky sú zapísané v uznesení. 



PRO bol zastupiteľstvom s pripomienkami /v uznesení/ schválený. 

 

K bodu 5/ 

Starosta oboznámil prítomných s faktom, že pani Milada Staroňová už nebude kandidovať na funkciu 
Sudcu z ľudu pri okresnom súde v LM. Z tohto dôvodu je potrebné osloviť niekoho z občanov PL, či by mali 
záujem túto prácu vykonávať. Zastupiteľstvo navrhlo tieto osoby, ktorým starosta túto prácu ponúkne 
a to: 

- Mgr. Iva Staroňová 

- Milan Dzúr 

- Miroslav Bobrovčan 

- Ing. Ďurík 

- Dana Staroňová 

- Milan Tatarka 

V prípade, že nikto z menovaných neprijme túto ponuku, oslovia sa ďalší občania. 

K bodu 6/ 

Starosta – dňa 19.02.2016 ráno sa zúčastní jednania s p. Jurajom Staroňom ohľadne vlastníctva jeho 
pozemku, ktorý zasahuje do časti verejnej komunikácie a chodníku, nakoľko k vypracovaniu projektu 
/PRV/ je povinnosť obce mať vysporiadné pozemky. Ďalej starosta prítomným oznámil, že termín podania 
žiadosti projektu Rekonštrukcie chodníkov prešiel už 10.02.2016, takže sa podanie nestihlo. 

Ukázal poslancom geodetickú mapu, ktorá vykresľuje skutočný stav vlastníctva pozemkov v danej lokalite. 

Mgr. Kureková – negatívna reakcia na tieto slová – takmer celý rok nás starosta informuje o prípravných 
prácach a podľa jeho slov išla príprava bez problémov a časových sklzov. Vyslovila poľutovanie nad touto 
skutočnosťou, lebo vlastne ročná práca vyšla do prázdna. Kládla otázku, ako je možné, že takýto problém 
sa objaví po takmer ročnom vybavovaní dokumentov, vzťahujúcich sa k problematike ciest a chodníkov. 
Opýtala sa prítomných, či k tomu nemajú tiež čo povedať. 

Ing. Hajkovský – tiež vyjadril nespokojnosť s týmto faktom, otázka -  aké ďalšie riešenie bude nasledovať 

Starosta – problém sa zistil v tomto čase a bude s p. J. Staroňom jednať. 

Starosta – návrh preplatenia finančných prostriedkov z OCR, ktorý podal Ing. Hajkovský 

- OCR malo pripomienku ku koseniu futbalového ihriska, k úprave bežkárskej trate, k výmene 
dreveného kríža na cintoríne./ napíšu sa položky, ku ktorým nebudú výhrady/ 

Mgr. Kureková – nesúhlasila s položkou 900 € na preplatenie zájazdu na Čierny Balog – navrhla, aby si 
každý účastník uhradil samostatne a finančná čiastka by sa mohla použiť na dofinancovanie športoviska 
a detského ihriska pri vyhliadke. 

Starosta – organizácia dopravy počas svetového pohára v Jasnej – zajtra by mali byt vyhotovené 
identifikačné nálepky na vozidla, ktoré sa potrebujú dostať do Pavčinej Lehoty. 



Starosta – mala by byť podpísaná zmluva so zástupcom evanj. cirkvi o vysporiadaní nájmu na pozemok 
pod MŠ – napíše sa zmluva o nájme za cenu 100 € a cirkev  na oplátku zaplatí 100 € za užívanie priestorov 
knižnice v Osvetovej besede pri bohoslužbách. 

Ing. Hajkovský – všetci poslanci dostali do schránky propagáciu ku voľbám od strany Zelených. 

K bodu 7/ 

Mgr. Kureková prečítala uznesenie a to sa aj schválilo. 

K bodu 8/ 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

V Pavčinej Lehote, 18.02.2016 

Zapísala:  Mgr. Radka Kureková     ............................................................ 

 

         ............................................................ 

                 Miroslav Ščasný – starosta obce Pavčina Lehota 


